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    Zápis z jednání                        

Komise pro informatiku Rady Městské části Praha 1  
(dále jen: KINF)  

Jednání:             
Číslo pořadí: 5 / 2023 Veřejné:  ANO Zapsal: Jan Turek 

           
            

Datum konání:  12.10.2023 Začátek: 16:00 Konec: 19:15 

                    
  

 Členové KINF:  Jméno Účastní se   Omluven/á   
 

 Předseda komise: Richard Bureš ano     
 

Místopředseda komise: Filip Čech ano     
 

           Jana 
Machálková 

ne  ano 

(rezignovala) 
  

 
           David Malý ano     

 
           Petr Lukáš ano     

 
           David Soukup ano     

 
           Jakub Rozsypal ano     

 
           Traian Urban ne  ano    

           Martin Sládek ano      
   Tajemník komise: Jan Turek ano      

Vedoucí OINF MČP1 - stálý host: Miroslav Ulrich ano      

                Další přítomní hosté:  0 

                                                              

                                                              

Program: 

1. Konstatování ověřovatele zápisu 5. jednání + prezence účastníků 
       (PZN k bodu č. 1: je zvolený stálý ověřovatel zápisů jednání KINF i jeho případný zástupce) 

2. Schválení navrženého programu Komise pro informatiku Rady MČP 1 

3. Schválení zápisu č.4/2023 z jednání Komise pro informatiku Rady MČP 1 

4. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 a informace o stavu již chválených 

5. Souhrnné informace předsedy komise k hlasování KINF, o návrhu rozpočtu pro rok 2024, 

které proběhlo 3. - 4.10.2021, emailovou formou per rollam 

6. Aktuální informace o ITC od předsedy KINF MČ Praha 1 p. Richarda Bureše 

7. Informace vedoucího odboru informatiky p. Miroslava Ulricha o projektech odboru 

informatiky MČ Praha 1 

8. Různé 

 

1. Konstatování ověřovatele zápisu 5. jednání + prezence účastníků 

Předkladatel: Richard Bureš 

Úvodem předseda komise přivítal všechny účastníky schůze a konstatoval, že komise je při svém 

5. jednání v roce 2023 usnášeníschopná a může tedy vydávat platná usnesení a zaujímat platná 

stanoviska k projednávaným bodům. Ověřovatelem tohoto zápisu byl konstatován pan David 

Malý. 

PZN: Přehled přítomných/omluvených/neomluvených/a hostů naleznete v seznamu účastníků  

jednání, na začátku tohoto zápisu. 
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2. Schválení navrženého programu Komise pro informatiku Rady MČ P1  

Předkladatel: Richard Bureš 

Program aktuální schůze byl členům KINF rozeslán emailem s dostatečným předstihem. Stejně tak 

byl publikován na www.praha1.cz, a na MS SharePoint pracovního týmu KINF MČP1. 

 

Usnesení KINF č.: 1/5/2023 

Komise pro informatiku schvaluje program 5. jednání KINF. 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

3. Schválení zápisu č.4/2023 z jednání Komise pro informatiku Rady MČP 1 

Předkladatel: Richard Bureš 

Předseda Richard Bureš vyzval členy komise k vyslovení případných připomínek k zápisu z 4. 

jednání KINF. K zápisu nebyly žádné připomínky.  

 

Usnesení KINF č.: 2/5/2023 

Komise pro informatiku schvaluje zápis ze svého 4. jednání. 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

4. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 

Předkladatel: Richard Bureš 

Komisi byly předloženy k projednání následující 2 body. 

První bod k projednání v rámci projednání materiálů do Rady MČP1: 

„Implementace modulu Přestupky 22“ – připravené výběrové řízení 

 Jedná se o modul systému PROXIO, softwarového řešení agendy Přestupků, které je součástí 

agendového systému (ASW), který nabízí nástroje pro hromadné generování příkazů, 

v přestupkovém řízení, a rychlé zpracování velkého objemu dat, pomocí automatizace a 

optimalizace procesů s tím spojených.  

 (PZN: jedná se o rozšíření aplikace „Agendio VPV“ - v názvosloví MČP1, která je hlavním 

pracovním softwarovým nástrojem pracovníků Odboru DSA, při výběru pokut za dopravní 

přestupky – aktuálně za špatné parkování) 

 Pan předseda komise uvedl celý projekt implementace zmíněného modulu a jeho 

funkcionality jak po technické stránce, tak v souvztažnosti se zákony související s dopravními 

přestupky, s přestupkovým řízením, výběrem pokut, zasíláním výzev k zaplacení pokut, 

platebními příkazy a exekučnímu vymáhání pokut. 

 Vysvětlil zúčastněným, jak funguje proces nyní, a jak by měl fungovat rychlejší 

automatizovaný proces výběru pokut, po zakoupení a instalaci modulu Přestupky 22. 

 Kolik finančních prostředků se MČP1 daří vybírat za pokuty nyní, v rámci pracovní kapacity 

odboru DSA a za stávajícího technického řešení, a jaký je očekávaný pravděpodobný nárůst 

výběru finančních prostředků, a poměr ceny modulu a finančního profitu, po jeho uvedení 

v činnost.   

http://www.praha1.cz/
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 Pan předseda také připomněl, že v roce příštím roce  (1.7.2024) přejde pod odbor DSA MČP1, 

z Magistrátu hl.m. Prahy, také řešení ostatních dopravních přestupků, a dojde tedy k nárůstu 

dopravně-správní agendy.   

 Materiál tohoto výběrového řízení půjde do jednání Rady MČP1 dne 16.10.2023. 

 Zazněl i dotaz z pléna, jestli je systém připraven na výběr pokut za dopravní přestupky cizích 

státních příslušníků. Pan předseda opověděl, že ano, bohužel Vláda ČR, zatím nedojednala 

s ostatními zeměmi, s EU, přístup do jejich registrů vozidel, výběr pokut v tomto směru tedy 

není zatím možný.  

 PZN: Podklady – všechny dostupné materiály související s tímto výběrovým řízením byly 

s dostatečným předstihem vloženy na MS SharePoint MČP1, tak, aby se členové komise mohli 

dopředně seznámit s projednávaným tématem 

Následně proběhla diskuze. 

Po ukončení diskuze k tomuto bodu vyzval předseda členy komise k hlasování o následujícím 

usnesení. 

Usnesení KINF č.: 3/5/2023 

Komise se seznámila s kompletním zněním veřejné zakázky „Implementace modulu Přestupky 22“ 

a doporučuje schválit předložený materiál. 

Hlasování:     
Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

Druhý bod k projednání KINF v rámci projednání materiálů do Rady MČP1: 

 „Výběr nejvhodnější nabídky veřejné zakázky malého rozsahu - Fortinet - podpora na 1 rok"  

 Forma výběrového řízení a seznam oslovených dodavatelů byl projednán na KINF 14. 9. 2023. 

 Písemná zpráva o hodnocení nabídek veřejné zakázky č.23/0364/VZMR   „Fortinet - podpora 

na 1 rok", byla zpracována zadavatelem 10.10.2023, následně byla vložena na SharePoint 

KINF MČP1,  aby se s ní členové KINF mohli seznámit dopředně. Pan předseda komise jí také 

promítl a při projednávání komise na projekční plátno v jednací místnosti, a pan vedoucí 

Odboru informatiky okomentoval. 

 

Usnesení KINF č.: 4/5/2023 

KINF projednala písemnou zprávu o hodnocení nabídek veřejné zakázky č.23/0364/VZMR   

„Fortinet - podpora na 1 rok", souhlasí s její realizací, a zároveň KINF upozorňuje, že pokud by byl 
centrální firewall MČP1 bez podpory, vzniká tím velké bezpečnostní riziko, neboť neprovádění 
pravidelné údržby a neaktuálnost systému tohoto zařízení snižuje úspěšnost blokování 
kybernetických hrozeb, spojených s průnikem škodlivého softwaru po internetu, nebo z jiných 
počítačových sítí, do počítačové sítě MČP1. 
 
Hlasování:     
Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 
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5. Souhrnné informace předsedy komise k hlasování KINF, o návrhu rozpočtu pro rok 2024, které 

proběhlo 3. - 4.10.2021, emailovou formou per rollam 

Předkladatel: Richard Bureš 

V rámci podmínek jednacího řádu komisí MČP1 bylo zrekapitulováno předsedou komise hlasování 

emailovou formou per rollam. Následně p. Bureš vyzval členy KINF k potvrzení emailového 

hlasování aktuálním fyzickým hlasováním. 

 

Usnesení KINF č.: 5/5/2022 

 
1. Komise konstatuje že: 
 

 Přidělené finanční prostředky na rok 2024 pokrývají pouze běžné provozní výdaje Odboru 
informatiky (položky 5166 a 5168), které vyplývají z uzavřených podporových smluv a které 
zajišťují servis a podporu všech informačních systémů na MČP1 včetně zajištění provozu 
infrastruktury (počítačových sítí, telefonní ústředny, počítačů, notebooků, tiskáren, atd.) a 
bezpečnostních systémů. 

 Navýšení rozpočtu o 0,5 mil. Kč bohužel nepokrývá ani očekávanou inflaci (cca 10%). Lze 
očekávat, že v roce 2024 využije ustanovení o inflační doložce většina dodavatelů. Reálně tak 
hrozí, že nebudou pokryty všechny aktuální smlouvy, nemluvě pak o nutnosti rozvoje. 

 Má-li dojít k nákupu IT investic, jako jsou například výměna dosluhující telefonní ústředny za 
novou, výměna již zastaralé Wi-Fi sítě úřadu či oddělení prostředí VPV serverů i diskového pole 
od ostatních agend, je nutné vytvořit položku na ORJ 0903 - investiční prostředky podobně jako 
pro rok 2021 (za OINF doporučujeme částku cca 4 miliony korun).   

 Připomínáme opakované usnesení KINF, které upozorňuje na dlouhodobé podfinancování 
oblasti informatiky a potřebu navýšení rozpočtu  

 KINF, ale také MHMP jednoznačně doporučuje účast v projektu IROP, kde spoluúčast městské 
části činní 50% požadované částky na základě zpracovávaného projektu. Logicky pak musí být 
potvrzeno, že spoluúčast bude rozpočtově kryta. S ohledem na tento fakt by bylo vhodné a 
žádáme o to, aby došlo k navýšení rozpočtu o 5 mil. Kč pro rozpočtové krytí spoluúčasti na 
projektu tak, aby bylo možné žádat alespoň o projekt ve výši 10 mil. 

 A ohledem na záměr účasti na projektu IROP pak také žádáme o zajištění převodu všech 
nevyčerpaných (na projekt našetřených) prostředků z letošního roku do rozpočtu roku 2024 na 
rozpočtové krytí spoluúčasti na projektu 

 Účastí v projektu se KINF pokusí kromě nutného rozvoje agendového a ekonomického systému 
a nutných bezpečnostních opatření zajistit i urgentní potřebu obnovy HW + SW infrastruktury, 
tedy především náhradu zastaralého HW (servery, pole, switche aktuálně ve stáří cca 5 - 7let) 
kdy již neposkytuje dostatečný výkon a datovou kapacitu potřebnou pro řádný výkon činností 
úřadu. Stávající vybavení HW nedopovídá současným potřebám úřadu jako například nárůst 
počtu agend, větší objemy dat v rámci jednotlivých agend (fotografie VPV, fotografie, plánky a 
dokumenty odboru majetku a další) 

 
2. Komise doporučuje RMČP1 zohlednit všechny požadavky dle bodu 1 tohoto usnesení  

 

Hlasování:     
Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 
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6. Aktuální informace o ITC od předsedy KINF MČ Praha 1 p. Richarda Bureše 

Předkladatel: Richard Bureš 

 Pan předseda sdělil členům komise aktuální informace z dané oblasti. 

 Probíhá úplná inventarizace SW produktů, neboť některé byly speciálně upraveny pro 

potřeby daných oddělení, pracovníků, atd. Jejím výsledkem bude interní katalog s detailním 

popisem existujících aplikací. 

 Audit IT – uplynulé IT audity z předešlých let (dokumenty s nimi spojené) budou vloženy na 

úložiště SharePoint KINF MČP1, sdělil předseda komise, a požádal členy komise, aby se s nimi 

seznámily a při následujících jednání KINF bude téma auditů vyneseno k průběžnému 

projednávání. Členové komise byly vyzvání, aby se zamysleli, jaké druhy auditů by v rámci IT 

MČP1 měli proběhnout v rámci jejich periodického opakování, vždy po několika letech. 

Následně by došlo k jejich naplánování, vypsání výběr. řízení, atd. (myšleno během příštího 

roku.) 

 Mimo jiné pan předseda avizoval členům komise představení webového portálu 

„nemovitosti Praha1“, na příštím jednání KINF.   

Následně proběhla diskuze. 

K bodu č.6 nebylo vytvořeno usnesení. 

 

7. Informace vedoucího odboru informatiky p. Ulricha o projektech odboru informatiky MČP1. 

Předkladatel: Richard Bureš 

K tomuto bodu byly předneseny následující informace: 

 IROP projekt, toto téma bylo projednáváno na uplynulém zářijovém jednání KINF, 26. 9. bylo 

schváleno Radou MČP1. 

 Z důvodu, že Odbor informatiky nedostává přiděleny žádné finanční prostředky na investice 

do infrastruktury z rozpočtu MČP1, začali jsme s přípravou tohoto projektu, jehož součástí je 

plán, jak zmodernizovat část serverových zařízení potřebných pro další úspěšný chod ICT 

MČP1 i v budoucnu, a získání potřebných finančních prostředků na ně. 

 Bohužel v prvotním záměru bylo získat potřebná zařízení formou služby, na bázi 

„operativního leasingu“. S tím IROP nesouhlasil. 

 Pan vedoucí M. Ulrich tedy přednesl členům komise návrh vypsat výběrové řízení na 

zálohovací pole, které bude náhradou centrálního zálohovacího pole (z důvodu nedostatečné 

kapacity současného pole, která neodpovídá aktuálním potřebám MČP1). 

Následně proběhla diskuze. 

 

Usnesení KINF č.: 6/5/2022 

KINF bere na vědomí informace o zálohovacím poli a doporučuje realizovat výběrové řízení, tak 

aby mohlo být na další schůzi 9.11.2023 projednáno. 

Hlasování:     
Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

8. Různé 

Do bodu různé tentokrát nebyly přidány žádná témata k jednání. 
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Přílohy zápisu: 

1. Prezentační listina č.5/2023        

  

 

Zápis sepsán dne: 18.10.2023    

Předán k ověření: 19.10.2023    

            

Ověřovatel zápisu: David Malý    Předseda KINF: Richard Bureš  

            

         

            

         

        


